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De sportraad wordt verwelkomd op de infrastructuur van HTC Oranje. De hockey- en 
tennisclub is in de laatste fase van de aanleg van een nieuw hockyveld, 3 all weather 
tennisterreinen en daaraan gekoppelde werken. Voorzitter Iemke Kuijper leidt de delegatie 

van de sportraad rond en beantwoordt de vele vragen. 
 

1) Sportraad 
 

a. Goedkeuring verslagen 

 

De voorgaande verslagen van Algemene Vergadering en Dagelijks Bestuur worden overlopen 

door voorzitter Jeroen Nagels. Het overzicht vind je in bijlage. Enkele dossiers zijn afgesloten, 
volgende dossiers zullen volgende vergaderingen terugkomen, wegens nog in 

behandeling/uitvoering/… 

SPORTRAAD 
VERSLAG ALGEMENE VERGADERGING 

10 JUNI 20 uur 



 
 De wijzigingen aan sport- en spelterrein Mariën, in opvolging van het advies van de 

sportraad. 
 De realisatie van recreatieve poort Groenendaal, waarvoor het Dagelijks Bestuur een 

schrijven heeft opgemaakt. 
 Het onderzoek van de staat van de fietspaden in Hoeilaart, het Dagelijks Bestuur wil 

hiervan een overzicht maken van de gevaarlijke punten. 

 Rapportage met betrekking tot werkgroep mobiliteit 
 Eventuele veranderingen in de organisatie van de Meifeesten 

 Herschrijven subsidiereglement, wat zal geagendeerd worden als brainstorm tijdens de 
Algemene Vergadering tijdens het eindejaar. 

 Rapportage van bovenlokale acties voor de club 

 
 

b. Samenstelling Dagelijks Bestuur 
 

Wegens te druk met de clubwerking heeft Gino Vandervoort (ERCH) zich afgemeld voor het 

Dagelijks Bestuur. Aangezien het DB voldoende in aantal is, is het niet verplicht een nieuw lid 
aan te stellen, er mogen echter steeds kandidaturen gesteld worden. 

 
 

c. Briefwisseling Dagelijks Bestuur 
 

Het Dagelijks Bestuur heeft ook enkele adviezen en brieven geschreven, zijnde een advies 

mbt het politiereglement en een brief uit eigen initiatief met betrekking tot de Recreatieve 
Poort Groenendaal. Het advies mbt politiereglement werd aanvaard, dit vind je in bijlage. Op 

feedback mbt recreatieve poort Groenendaal is het nog wachten, dit wordt geagendeerd op 
volgende vergadering(en) 
 

 
d. Opvolging brainstorm Algemene Vergadering 3 december 2013 

 

Sportfunctionaris Bart Mullie overloopt de brainstorm met feedback vanuit sportdienst en 
sportraad. Het document vind je in bijlage. Volgende punten werden uitvoeriger bekeken: 

 
 Sportscreening leden, geen enkele club doet dit, De Gympies vragen wel medisch 

attest via de dokter. Via de website www.sportkeuring.be kan je wel bekijken wat voor 
jouw type sport aan te raden valt. 

 
 

2) BELEID 

 
a. Advies Erkenningsreglement gemeente Hoeilaart 

 

De sportraad geeft hierover een negatief advies, Bart legt dit voor (document in bijlage). 

Navraag bij de verenigingen leert dat er toch nog enkele feitelijke verenigingen zijn die niet 

meteen intentie hebben om zich om te scholen tot vzw. Het Dagelijks Bestuur zal een 
persoon contacteren die eens pro’s en contra’s kan voorstellen op het DB zelf en nadien dit 
eventueel eens agenderen tijdens de AV. 

 
Jeroen voegt nog toe dat het negatieve advies er is uit bescherming voor de huidige goed 

werkende sportclubs, met deze ‘gemakkelijke’ erkenningsvoorwaarden kunnen weinig 
gestructureerde initiatieven gaan lopen met zalen of subsidies die momenteel aan clubs met 
een kwalitatieve werking toebehoren. 
 

b. Verzending subsidiedossiers en duurzaam sportmateriaal 

 

http://www.sportkeuring.be/


Deze documenten zullen de clubs begin juli ontvangen. 
 

3) INFRASTRUCTUUR 
 

a. Advies zaalreservatieschema 2014-2015 
 

Het jaaroverzicht wordt overlopen door Bart, volgens de huidige reglementen en voorrangen 

is de verdeling gebeurd. De sportdienst zal in juli wel een initiatief nemen naar clubs die uit 
de boot vallen om oplossingen te proberen voorzien. De sportraad geeft een positief advies. 

 
b. Samenstelling werkgroep infrastructuur 

 

Schepen Eva De Bleeker legt uit dat de politieke meerderheid momenteel de mogelijkheden 
qua sportinfrastructuur de komende jaren overloopt. Dit is niet realiseerbaar voor deze 

legislatuur, maar zal gespreid over volgende legislaturen. Er is een schetsontwerp 
doorgestuurd naar een projectontwikkelaar die dit zal faseren en budgetteren. Het gaat hier 
om uitbreiding van sporthal en kantine faciliteiten en ook multifunctionele ruimten die voor 

jeugd en sport kunnen gebruikt worden. Er is geen aparte turnhal voorzien. Vanuit de sport 
zal er een werkgroep samengesteld worden om deze plannen te bespreken. Clubs die 

interesse hebben, nemen contact op met de sportdienst om deel uit te maken van de 
werkgroep. 

 
 

4) VARIA 

 
a. Overlopen sportkalender 2014-2015 

 

Deze werd verdeeld onder de leden, belangrijke datum: 18 oktober Feest van de Sport 
 

b. Rondvraag 
 

Mireille Van Rompu (De Gympies) licht Multimove toe, een project waarop De Gympies 
hebben ingetekend. Dit is een bewegingsprogramma voor 3-8 jarigen waarin 12 verschillende 
bewegingsvormen voorkomen en dewelke ze gaan integreren tijdens hun kleuterturnen. De 
Gympies hebben hiervoor een positief advies nodig van de sportraad voor verantwoording 

naar Bloso toe en dit advies wordt verleend. 

 
Mireille roept ook andere clubs op om een initiatie te geven tijdens hun turn- en danskamp in 
de maand juli, dit is gratis promotie voor eigen clubwerking. Geïnteresseerden kunnen 

contact opnemen met Mireille. 
 

Dave Geentjens (Karate Ryo Dojo) organiseert een open training op 27 juni en nodigt de 
aanwezigen uit. 
 


